
T.C. Doğuş Üniversitesi
Makine Mühendisliği Bölümü

Danışma Kurulu Toplantısı

Toplantı Tarihi: 01 Mart 2019
Toplantı Gündemi: Bölümün çalışmaları hakkında Danışma kuruluna bilgi verilmesi ve görüş 
istenmesi

Toplantıya Katılanlar:

Prof. Dr. Öktem Vardar (TED Üniversitesi öğretim üyesi)
Şemsettin Işıl (ROTA Teknik A.Ş. ortağı)
Tunç Atıl (HKTM, Hareket Kontrol Teknolojileri Merkezi ortağı)
Uğur Dinçer (mezun)
Prof. Dr. Ahmet Ceranoğlu ( Bölüm Başkanı )
Doç. Dr. Vahan Kalenderoğlu
Dr. Öğr. Üyesi Murat Sarıbay
Öğr. Gör. Sermet Demir
Arş. Gör. Berat Gürcan Şentürk
Arş. Gör. Tolga Altınoluk

Bölüm Başkanı Prof. Dr. Ahmet Ceranoğlu başkanlığında açılan toplantıda MÜDEK çalışmalarının 
son aşaması ve Mart ayında yapılacak denetleme ziyareti ile ilgili bilgi verildi.

Önceki Danışma Kurulu toplantısında benimsenmiş olan Tasarım derslerinde yapılan proje başlıkları 
belirtildi ve ilgili öğretim üyeleri bu hususta bilgi verdiler.

2017-2018 eğitim öğretim yılında yapılmış ve 2018-2019 Güz döneminde başlamış 491 ve 492 
Bitirme Projeleri başlıkları da Danışma Kurulunun bilgisine sunuldu.  Danışma kurulu üyeleri 
uygulamalı olarak yapılan bu projelerin çok olumlu olduğunu belirttiler.  Prof. Dr. Öktem Vardar son 
sınıf öğrencilerinin MMO tarafından açılan sertifika programlarına yönlendirilmeleri gerektiğine 
vurgu yaptı.

Sayın Şemsettin Işıl da özellikle Bölüm Seçmeli derslerde konuyla ilgili sanayiden kişilerin katkısının 
çok yüksek olacağını vurguladı.

Sayın Öktem vardar mezun öğrencilerin takibinin sadece mezunlar derneğince değil aslında kurum 
içerisinde oluşturulacak bir birim tarafından yapılmasının yararlarına değindi.

Bölüm Başkanımız Danışma Kurulunun bu değerli görüşleri için teşekkür etti ve tavsiye edilen 
hususların süratle hayata geçirileceğini belirtti. 

Bakaca görüşülecek bir husus olmadığı için toplantıya son verildi.



Doğuş Üniversitesi
Bilgisayar Mühendisliği Bölümü

Danışma Kurulu Toplantısı
Değerlendirme Raporu

Toplantı Tarihi: 20 Şubat 2019
Toplantı Gündemi: Bilişim sektöründeki mevcut durumu incelemek ve sektörün ihtiyaç duyduğu 
nitelikleri mezunlarımız, şirket yöneticileri ve öğretim üyelerinin de arasında bulunduğu sektör çalışanları 
ile tartışarak mevcut eğitim planını ve önerileri değerlendirmek.

Toplantıya Katılanlar:

Buğra Çakır BEAR TELL / Kurucu 
Eren Cankurtaran BEAR TELL / Yazılımcı
Prof.Dr. Mitat Uysal Doğuş Üniversitesi Yazılım Mühendisliği
Doç. Dr. Hürevren Kılıç Doğuş Üniversitesi Bilgisayar Mühendisliği
Dr.Öğretim Üyesi Yasemin Karagül Doğuş Üniversitesi Yazılım Mühendisliği
Dr. Öğretim Üyesi Aysun Güran Doğuş Üniversitesi Yazılım Mühendisliği
Dr. Öğretim Üyesi Birsen Gülden Özdemir Doğuş Üniversitesi Yazılım Mühendisliği
Dr. Öğretim Üyesi  Zahid Gürbüz Doğuş Üniversitesi Bilgisayar Mühendisliği
Dr. Öğretim Üyesi Zeynep Hilal Kilimci Doğuş Üniversitesi Bilgisayar Mühendisliği

Bölüm Başkanı Doç.Dr. Hürevren Kılıç tarafından yapılan, danışma kurulunun amacını anlatan 
konuşmadan sonra katılımcılardan sıra ile görüşleri istendi. Aşağıda, bu görüşler konuşma sırasına göre 
belirtilmiştir.

Eren Cankurtaran,

 Öğrencilerin kısa dönemli 3 staj yerine süresi daha uzun olan stajlar yapmaları şirketlerin onları 
eğitebilme süresi açısından önemli olabilir. Firmamızda da stajerler görev almaktadır. Uzun 
dönemli stajerlerin daha başarılı ve verimli olduklarını gözlemliyoruz.

 Derslerde teori tabiki önemlidir. Fakat uygulamanın da olması gerekmektedir. Sadece teori 
öğrencilerin sıkılmasına sebebiyet verebilir. 

 Yapay zeka, Makine öğrenmesi derslerinde özellikle popüler olan Python dilini öğrenmek 
önemlidir. Öğrenciler github’dan paylaşılan projeleri indirip incelemelidirler. Bu inceleme 
esnasında tabiki algoritmlar anlaşılmalı fakat kodu incelemek ve çalıştırabilmek de önemlidir. 
Ayrıca kendi yaptıkları projelerini github’ta paylaşmalıdır.

 Mezunların İngilizce seviyelerinin iyi olması gerekmektedir. İyi bir mühendis isen ve İngilizcen iş 
bulmak daha kolay olacaktır. Öğrencilerin bu durumun farkında olmalarını sağlamak önemlidir.



Buğra Çakır,

 2003 Başkent üniversitesi mezunuyum. Sektör deneyiminin ardından 4-5 yılır kendi firmamı 
yönetiyorum. Makine öğrenmesi, sensör analizi ve zaman serileri analizi üzerinde çalışıyoruz ve ürün 
geliştiriyoruz.

 Ayrıca 4 dönemdir Başkent Üniversitesinde ders veriyorum. Başkent Üniversitesinde 20 tane stajer 
alındığını ve 1 tane stajerin uzun dönemli olduğunu (4-5 aylık) biliyorum. Uzun dönem görev alan 
stajerlerin daha fazla şey öğrendiğini ve sektörü daha iyi tanıdığını ön görmekteyim.

 Öğrencilerin programlama bilgilerinin, temel algoritma bilgilerinin zayıf olduğunu görüyorum. Bu 
bağlamda öğrencilere daha çok proje ödevleri verilmesi gerektiği kanısındayım.

 Stajer öğrenclerimize Python programlayı gösteriyoruz. Scala ve Tust Programlama dilleri de son 
zamanlarda popüler olmuştur. Özellikle Rust dili C dilinin yerine geçmiş ve sistem programlama da 
yaygın bir şekilde kullanılmaya başlamıştır.

 Yapay zeka ve Derin Öğrenme uygulamaları çok popülerdir. Bu alandaki konuları içeren dersler 
mutlaka müfredatta olmalıdır.

 Stajyer öğrencilere verilen projelerin genelde zamanında bitirilemediğini görmekteyim. Bu durum 
öğrencilerin dersleriyle paralel olamyan konularda çalıştıklarında daha sık görülmektedir. Bu nedenle 
bizler de öğrencilere aldığı ders konularıyla paralel olan durumları içeren projeler vermeye gayret 
göstermeye başladık. 

 Sadece hazır algoritmları öğrenmenin öğrencileri körelttiğini düşünüyorum. Özellikle derin öğrenme  
konusundaki uygulamalarda sadece hazır kodları kullanmak yerine, konunun öğrenilmesi ve derine 
inilmesi gerektiğine inanıyorum. Yani üniversitelerde de hem teori hem de uygulamamnın 
gözetilmesinin en doğrusu olduğunu görüyorum.

 Deneyimli hocaların kendilerini yenilemeleri gerektiği konusundayım. Teknolojiyi daha çok takip edip, 
geri kalmamalıdırlar. Bu anlamda genç hocaların teknolojiyi daha iyi takip ettiği inancındayım.

 Üniversitelere sektör deneyimi olan kişiler de entegre edilmelidir. Bu bağlamda yarı zamanlı hocalara 
sıcak bakılmalıdır.

 Öğrencilerin sadece yazılım alanında değil donanaım konusunda da kendilerini geliştirmeleri 
gerekmektedir. Arduino ve  Raspery Pi teorileri ve pratik uygulamaları popülerdir. Bu konuları içeren 
dersler de olmalıdır.

Doç. Dr. Hürevren Kılıç,

 Geçtiğimiz kurlullarda öğrencilerimizin daha aktif olmasları konusunda cesaretlerndirilmeleri gerektiği 
konuşulmuştu. Buna istinaden 2 öğrencimizin (Volkan Baldede ve Furkan Aybastının) BİLMÜK 
2019’a (Bilgisayar Mühendisliği Öğrenci Kongresi)  oy hakkı olan delegeler olarak katılacağı bilgisini 
paylaşmak isterim.

 Ayrıca asistan alımın gerçekleştirileceğini, ilanın çıkıldığı ve asistan alım sınavının neticelendirilmek 
üzere olduğunu bildirmek isterim.  Yine geçen dönem öğrencilerimizden gelen  MicroLab geliştirilmesi 
talebinin de ilgili yerlere iletildiği bilgisi ve bu amaçla 15 adet kit siparişinin verildiğini ve toplamda 
4500tl’lik bir maliyet analizi yapıldığını söylemek isterim. Alınan kitler ardunio tabanlıdır.

 Öğrencilerimiz 3 staj yapmak durumundadır. Ders programlarının yoğunluğu gereği uzun dönem saj 
yapmak pek mümkün olmamaktadır.



Dr. Öğrt. Üys. Aysun GÜRAN,

 Öğrencilerimiz kolaya kaçarak tam olarak anlayamadıkları fakat hazır olarak indirebildikleri için github 
projelerini anlamadan kullanmakta ve ödev/proje olarak bizlere sunabilmektedir. Bu bağlamda 
öğrencilere kullanılan algoritmların teorisinin anlaşılmasının önemli olduğu ve hazır kodlardan 
faydalanılabileceği fakat temel anlamda proje kodlarının öğrencinin kendisi tarafından yazıldığı 
müddetçe verim sağlanabileceğinin aşılanması gerektiğini düşünüyorum.

Toplantı Sonunda Öne Çıkan Noktalar

1. Öğrencilerin, Makine Öğrenmesi,  Yapay Zeka, Derin Öğrenme gibi güncel konuları takip 
edebilmesini sağlayacak ortam oluşturulmalı, sadece uygulama değil, derslerin teorik bilgileri de 
çalışılmalıdır.

2. Derslerdeki proje ve sunum sayıları arttırılarak öğrencilere hem takım çalışması imkanı hem de 
sunum teknikleri konusunda daha bilgili ve tecrübeli olması sağlanabilir. Ayrıca proje teslim 
zamanının öenmli olduğu vurgulanmalıdır.

3. Ardunio ve Raspery Pi donanım ve yazılım platformları çalışılmalıdır.
4. Staj süreleri uzatılabilir. 
5. Özellikle İngilizce olmak üzere yabancı dil çok önemli. 
6. Öğrenciler gerek dönem içinde yaptıkları ödevleri, gerekse projelerini github’koymalı ve github 

linklerini paylaşmalı.
7. Github’dan alınan hazır projelerin direkt kullanımaması gerektiği öğrencileri ile paylaşılmalıdır.



Bölüm Danışma Kurulu Toplantı Tutanakları

Fakültemiz Bölümlerinin Bölüm Danışma Kurulu Toplantı Tutanakları ektedir.

Gereğini bilgilerinize arz ederim.

Saygılarımla,















Doğuş Üniversitesi
Yazılım Mühendisliği Bölümü

Danışma Kurulu Toplantısı
Değerlendirme Raporu

Toplantı Tarihi: 20 Şubat 2019
Toplantı Gündemi: Bilişim sektöründeki mevcut durumu incelemek ve sektörün ihtiyaç duyduğu 
nitelikleri mezunlarımız, şirket yöneticileri ve öğretim üyelerinin de arasında bulunduğu sektör çalışanları 
ile tartışarak mevcut eğitim planını ve önerileri değerlendirmek.

Toplantıya Katılanlar:

Buğra Çakır BEAR TELL / Kurucu 
Eren Cankurtaran BEAR TELL / Yazılımcı
Prof.Dr. Mitat Uysal Doğuş Üniversitesi Yazılım Mühendisliği
Doç. Dr. Hürevren Kılıç Doğuş Üniversitesi Bilgisayar Mühendisliği
Dr.Öğretim Üyesi Yasemin Karagül Doğuş Üniversitesi Yazılım Mühendisliği
Dr. Öğretim Üyesi Aysun Güran Doğuş Üniversitesi Yazılım Mühendisliği
Dr. Öğretim Üyesi Birsen Gülden Özdemir Doğuş Üniversitesi Yazılım Mühendisliği
Dr. Öğretim Üyesi  Zahid Gürbüz Doğuş Üniversitesi Bilgisayar Mühendisliği
Dr. Öğretim Üyesi Zeynep Hilal Kilimci Doğuş Üniversitesi Bilgisayar Mühendisliği

Doç.Dr. Hürevren Kılıç tarafından yapılan, danışma kurulunun amacını anlatan konuşmadan sonra 
katılımcılardan sıra ile görüşleri istendi. Aşağıda, bu görüşler konuşma sırasına göre belirtilmiştir.

Eren Cankurtaran,

 Öğrencilerin kısa dönemli 3 staj yerine süresi daha uzun olan stajlar yapmaları şirketlerin onları 
eğitebilme süresi açısından önemli olabilir. Firmamızda da stajerler görev almaktadır. Uzun 
dönemli stajerlerin daha başarılı ve verimli olduklarını gözlemliyoruz.

 Derslerde teori tabiki önemlidir. Fakat uygulamanın da olması gerekmektedir. Sadece teori 
öğrencilerin sıkılmasına sebebiyet verebilir. 

 Yapay zeka, Makine öğrenmesi derslerinde özellikle popüler olan Python dilini öğrenmek 
önemlidir. Öğrenciler github’dan paylaşılan projeleri indirip incelemelidirler. Bu inceleme 
esnasında tabiki algoritmlar anlaşılmalı fakat kodu incelemek ve çalıştırabilmek de önemlidir. 
Ayrıca kendi yaptıkları projelerini github’ta paylaşmalıdır.

 Mezunların İngilizce seviyelerinin iyi olması gerekmektedir. İyi bir mühendis isen ve İngilizcen iyi 
ise iş bulmak daha kolay olacaktır. Öğrencilerin bu durumun farkında olmalarını sağlamak 
önemlidir.



Buğra Çakır,

 2003 Başkent üniversitesi mezunuyum. Sektör deneyiminin ardından 4-5 yılır kendi firmamı 
yönetiyorum. Makine öğrenmesi, sensör analizi ve zaman serileri analizi üzerinde çalışıyoruz ve ürün 
geliştiriyoruz.

 Ayrıca 4 dönemdir Başkent Üniversitesinde ders veriyorum. Başkent Üniversitesinde 20 tane stajer 
alındığını ve 1 tane stajerin uzun dönemli olduğunu (4-5 aylık) biliyorum. Uzun dönem görev alan 
stajerlerin daha fazla şey öğrendiğini ve sektörü daha iyi tanıdığını ön görmekteyim.

 Öğrencilerin programlama bilgilerinin, temel algoritma bilgilerinin zayıf olduğunu görüyorum. Bu 
bağlamda öğrencilere daha çok proje ödevleri verilmesi gerektiği kanısındayım.

 Stajer öğrenclerimize Python programlayı gösteriyoruz. Scala ve Tust Programlama dilleri de son 
zamanlarda popüler olmuştur. Özellikle Rust dili C dilinin yerine geçmiş ve sistem programlama da 
yaygın bir şekilde kullanılmaya başlamıştır.

 Yapay zeka ve Derin Öğrenme uygulamaları çok popülerdir. Bu alandaki konuları içeren dersler 
mutlaka müfredatta olmalıdır.

 Stajyer öğrencilere verilen projelerin genelde zamanında bitirilemediğini görmekteyim. Bu durum 
öğrencilerin dersleriyle paralel olamyan konularda çalıştıklarında daha sık görülmektedir. Bu nedenle 
bizler de öğrencilere aldığı ders konularıyla paralel olan durumları içeren projeler vermeye gayret 
göstermeye başladık. 

 Sadece hazır algoritmları öğrenmenin öğrencileri körelttiğini düşünüyorum. Özellikle derin öğrenme  
konusundaki uygulamalarda sadece hazır kodları kullanmak yerine, konunun öğrenilmesi ve derine 
inilmesi gerektiğine inanıyorum. Yani üniversitelerde de hem teori hem de uygulamamnın 
gözetilmesinin en doğrusu olduğunu görüyorum.

 Deneyimli hocaların kendilerini yenilemeleri gerektiği konusundayım. Teknolojiyi daha çok takip edip, 
geri kalmamalıdırlar. Bu anlamda genç hocaların teknolojiyi daha iyi takip ettiği inancındayım.

 Üniversitelere sektör deneyimi olan kişiler de entegre edilmelidir. Bu bağlamda yarı zamanlı hocalara 
sıcak bakılmalıdır.

 Öğrencilerin sadece yazılım alanında değil donanaım konusunda da kendilerini geliştirmeleri 
gerekmektedir. Arduino ve  Raspery Pi teorileri ve pratik uygulamaları popülerdir. Bu konuları içeren 
dersler de olmalıdır.

Doç. Dr. Hürevren Kılıç,

 Asistan alımın gerçekleştirileceğini, ilanın çıkıldığı ve asistan alım sınavının neticelendirilmek üzere 
olduğunu bildirmek isterim.  

 Öğrencilerimiz 3 staj yapmak durumundadır. Ders programlarının yoğunluğu gereği uzun dönem saj 
yapmak pek mümkün olmamaktadır.

Dr. Öğrt. Üys. Aysun GÜRAN,

 Öğrencilerimiz kolaya kaçarak tam olarak anlayamadıkları fakat hazır olarak indirebildikleri için github 
projelerini anlamadan kullanmakta ve ödev/proje olarak bizlere sunabilmektedir. Bu bağlamda 
öğrencilere kullanılan algoritmların teorisinin anlaşılmasının önemli olduğu ve hazır kodlardan 



faydalanılabileceği fakat temel anlamda proje kodlarının öğrencinin kendisi tarafından yazıldığı 
müddetçe verim sağlanabileceğinin aşılanması gerektiğini düşünüyorum.

Toplantı Sonunda Öne Çıkan Noktalar

1. Öğrencilerin, Makine Öğrenmesi,  Yapay Zeka, Derin Öğrenme gibi güncel konuları takip 
edebilmesini sağlayacak ortam oluşturulmalı, sadece uygulama değil, derslerin teorik bilgileri de 
çalışılmalıdır.

2. Derslerdeki proje ve sunum sayıları arttırılarak öğrencilere hem takım çalışması imkanı hem de 
sunum teknikleri konusunda daha bilgili ve tecrübeli olması sağlanabilir. Ayrıca proje teslim 
zamanının öenmli olduğu vurgulanmalıdır.

3. Staj süreleri uzatılabilir. 
4. Öğrenciler gerek dönem içinde yaptıkları ödevleri, gerekse projelerini github’koymalı ve github 

linklerini paylaşmalı.
5. Github’dan alınan hazır projelerin direkt kullanımaması gerektiği öğrencileri ile paylaşılmalıdır.


